

**ORDER OF REFERENCE**

Extract from the Minutes of the Proceedings of the Senate, Thursday, March 17, 1977.

"Pursuant to the Order of the Day, the Senate resumed the debate on the motion of the Honourable Senator Rowe, seconded by the Honourable Senator Deschatelets, P.C., for the second reading of the Bill C-35, intituled: "An Act to amend the Old Age Security Act"

After debate, and—

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Bill was then read the second time.

The Honourable Senator Rowe moved, seconded by the Honourable Senator Burchill, that the Bill be referred to the Standing Senate Committee on Health, Welfare and Science.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative."

*Le greffier du Sénat*

Robert Fortier

*Clerk of the Senate*

**ORDRE DE RENVOI**

Extrait des procès-verbaux du Sénat du jeudi 17 mars 1977.

«Suivant l'Ordre du jour, le Sénat reprend le débat sur la motion de l'honorable sénateur Rowe, appuyé par l'honorable sénateur Deschatelets, C.P., tendant à la deuxième lecture du Bill C-35, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur la sécurité de la vieillesse».

Après débat,

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Le bill est alors lu pour la deuxième fois.

L'honorable sénateur Rowe propose, appuyé par l'honorable sénateur Burchill, que le bill soit déféré au Comité sénatorial permanent de la santé, du bien-être et des sciences.

La motion, mise aux voix, est adoptée.»